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Zápis z jednání Komise dopravy č. 15 konané dne  

31. 8. 2011 

 

 

 

Přítomni:  Mgr. Atlasová, p. Růžička, Ing. Císovský, Ing. Vejmelka, p. Zapletal, 

                  Ing. Sychra, Ing. Velek, pí. Mrázková, Ing. Dvořák, plk Mgr. Dytrt,  

                  Ing. Lacinová 

 

Omluveni: Bc. Hřích, Ing. Bejšovec, Ing. Fiedler 

Nepřítomni:  

 

 

Komise je usnášeníschopná. Přítomno 8 členů s právem hlasovat z celkových 11.  

 

Program 15. zasedání KOD: 

 

1. Schválení zápisu z minulého jednání č. 14  

2. Schválení programu 

3. Žádost o rozšíření residenční oblasti Dívčí hrady  

4. Připomínky Studie Smíchov –jih ( Ing. Lacinová) 

5. Hlubočepská – rozšíření chodníku (Ing. B. Dvořák), zpomalovací práh 

6. Xaveriova  - označení povolené rychlosti 30 km/h (I. Růžička) 

7. Petice Libínská (Ing O. Velek, Mgr. M. Atlasová) 

8. U Klikovky/ Nad Zámečnicí – návrh na posun dopr. značení (Ing. Vejmelka) 

9. Informace – Kamiony Barrandov (Ing. Vejmelka) 

10. Informace – SSZ K Barrandovu- Wassermannova ( Mgr. M. Atlasová) 

11. Informace – Instalace měřičů okamžité rychlosti (I. Růžička) 

12. Informace – Projekt zón placeného stání (Ing. Vejmelka) 

13. Informace  - Linka školního autobusu 128 (Ing. Vejmelka) 

14. Informace -  Evropský týden mobility (Ing. Vejmelka) 

15. Informace – Instalace laviček na zastávce Anděl (Ing. Vejmelka) 

16. Informace – Cyklozvonění (Ing. Vejmelka) 

17. Informace – Přívozy na Praze 5 (Ing. Vejmelka) 

18. Informace - Kulatý stůl k cyklodopravě na P5 (Ing. Velek) 

19. Různé 

                                                                                                                                                                                                     

 

 

Ad 1) Zápis ze zasedání 14. KOD byl schválen                                      Hlasování: 8/0/0 - schváleno 

 

Ad 2) Program zasedání 15. KOD byl schválen vyjma 7. bodu programu, který byl stažen                                                                                          

                                                                                                                  Hlasování: 8/0/0 - schváleno 

 

Ad 3) KOD schválila účast a prezentaci paní……ve věci rozšíření residenční oblasti     

Dívčí Hrady. ODP požádá o sdělení MHMP(odbor dopravy), jakým způsobem se na dopravních 

zátěžích projevilo zprovoznění Pražského okruhu a rozšíření vozovky na 2 jízdní pruhy v Radlické 

ul. před křižovatkou s ul. Dobříšskou. Následně se KOD k žádosti paní…….vyjádří. 

                 Hlasování: 8/0/0 – schváleno 
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Ad 4) Ing. Arch. Lacinová s panem Ing. arch. Pantelisem Larcou ze společnosti Urban Survival, s.r.o. 

společně KOD představili urbanisticko- architektonickou studii Smíchov – jih. Poté KOD otevřela 

diskusi, projednala a podpořila připomínky k této studii, které přednesl vedoucí ODP p. Růžička. 

KOD navrhuje odložení projektu do doby, než proběhne zahájení prací Radlické radiály.                                                                                                      

Hlasování: 7/0/1 – schváleno 

 

Ad 5) Ing. Dvořák přednesl KOD návrh na zrušení rozšíření chodníku v ul. Hlubočepská. KOD 

navrhuje kompromisní řešení – ODP MČ P5  požádá Technickou správu komunikací hl. m. Prahy o 

doplnění chodníku tak, aby stávající chodník navazoval na zúžený pruh. 

                                                                                                                   Hlasování: 6/2/0 - schváleno     

KOD ve věci vybudování zpomalovacích prahů navrhuje instalaci měřícího zařízení a poté znovu 

zhodnotit situaci, zda prahy instalovat či ne                                             Hlasování: 8/0/0 - schváleno                                                                                             

 

Ad 6) Vedoucí ODP - pan Růžička přednesl KOD návrh na označení povolené rychlosti 30 km/h 

v ul. Xaveriova. KOD se přiklání k tomu, aby v první fázi bylo v ul. Xaveriové instalaci označení 

povolené rychlosti 30 km/h vyhověno.                                                                                                                   

                                                                                                                  Hlasování: 8/0/0 - schváleno  

Ad 7) Tento bod programu stažen 

 

Ad 8) Ing. Vejmelka přednesl KOD návrh na posun dopravního značení v oblasti ul. U Klikovky a 

ul. Nad Zámečnicí. KOD navrhuje zachovat stávající značení beze změny.                                                                                                         

                                                                                                                 Hlasování: 8/0/0 – schváleno 

 

Ad 9) – Ad 18) Informace 

 

Ad 9) Ing. Vejmelka podal KOD informaci ve věci „Kamiony Barrandov“ 

 

Ad 10) Ing. Vejmelka podal KOD informaci ve věci „SSZ K Barrandovu- Wassermannova“ 

 

Ad 11) Pan Růžička podal KOD informaci ve věci „Instalace měřičů okamžité rychlosti“ 

                                                                                              

Ad 12) Ing. Vejmelka podal KOD informaci ve věci „Projekt zón placeného stání“ 

                                                                                                         

Ad 13) Ing. Vejmelka podal KOD informaci ve věci- „Linka školního autobusu 128“ 

                                                                                                              

Ad 14) Ing. Vejmelka podal KOD informaci ve věci „Evropský týden mobility“ 

 

Ad 15) Ing. Vejmelka podal KOD informaci ve věci „Instalace laviček na zastávce Anděl“ a požádal    

KOD o hlasování návrhu v této věci. Členové KOD vyjádřili své připomínky a s návrhem instalace 

laviček souhlasí.      

                                                                                                                 Hlasování: 8/0/0 – schváleno 

 

Ad 16) Ing. Vejmelka podal KOD informaci „Cyklozvonění“  

 

Ad 17) Ing. Vejmelka podal KOD informaci ve věci „Přívozy P4 a P5 na území MČ P5“ a vyjádřil 

svůj názor, že z hlediska dopravní obslužnosti nevidí jakýkoliv přínos provozu přívozů P4 a P5 pro 

MČ Prahu 5. 

 

Ad 18) Ing. Velek podal KOD informaci o projektu „Kulatý stůl k cyklodopravě na P5“  
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Ad 19)Různé  

             

                                                 

 

 

 

                                                         

Jednání KOD začalo v 16.00 hod. a skončilo v 18.15 hod. 

 

Termín příštího jednání KOD: 14. 9. 2011 v 16.00 hod.   

 

 

Předsedkyně: Mgr. Atlasová 

               

 

Zapsal:   Kateřina Caletková 

 

 

Ověřil:    Mgr. Atlasová 

 

 

Příloha:  Prezenční listina 

 

 


